
 PROTOKÓŁ  Nr 62.2017 
z posiedzenia Komisji  Ładu, Porz ądku i Ochrony Środowiska  

z dnia 3 lipca 2017 r. 
 
Obecni: 
 
1. Tadeusz Groszek                  -  Przewodniczący Komisji 
2. Grażyna Krupa                     -  Zastępca Przewodniczącego  
3. Bogdan Jusiński                   -  Członek Komisji  
4. Włodzimierz Malinowski     -  Członek Komisji 
5. Robert Pacuszka                   -  Członek Komisji  
6. Zbigniew Pożarko                -  Członek Komisji 
 
Dodatkowo w posiedzeniu uczestniczyli: 
 

1. Beata Górecka- Kierownik Wydziału Ochrony Środowiska  
 

Otwarcia posiedzenia dokonał Przewodniczący i zaproponował następujący 
porządek: 

 
1. Przyjęcie protokołu z poprzedniego posiedzenia Komisji; 
2. Sprawy różne;  
3. Ustalenie terminu kolejnego posiedzenia Komisji; 
4. Wyjazdowa część posiedzenia.  

 
Porządek został przyjęty. 
 
Ad1. Protokół Nr 61.2017 z dnia 21 czerwca 2017r. został odczytany i przyjęty. 
 
Ad2.  

• Przewodniczący Komisji Tadeusz Groszek powiedział, że należy zwrócić 
uwagę i zainterweniować w sprawie pustostanu znajdującego się 
naprzeciw boiska „Orlik” w Tłuszczu, gdzie przebywa młodzież, 
dewastuje budynek oraz doprowadza do niebezpiecznych sytuacji.  

• Kierownik Wydziału Ochrony Środowiska Beata Górecka powiedziała, że 
29 czerwca została podpisana umowa na odbiór i zagospodarowanie 
odpadów komunalnych z terenu Gminy. W najbliższym tygodniu 
harmonogram odbioru odpadów zostanie dostarczony do wszystkich 
mieszkańców, obecnie można się z nim zapoznać na stronie internetowej 
gminy.  
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Radny Tadeusz Groszek spytał, czy do PSZOK-u zostaną dostarczone 
pojemniki na śmieci z ulic oraz biodegradowalne. Dodał, że potrzebne jest 
dofinansowanie dla Punktu, a także niezbędne jest odgrodzenie go.  
Pani Beata Górecka odpowiedziała, że pojemniki zostaną  dostarczone w 
ciągu najbliższych dni.  

 
Radny Włodzimierz Malinowski spytał, o ile wzrośnie opłata za odbiór 
odpadów.  
Kierownik Wydziału Ochrony Środowiska odpowiedziała, że obecnie 
trwają prace nad przygotowaniem wyliczeń nowych stawek.  
 

• Radna Grażyna Krupa zgłosiła konieczność wykarczowania chaszczy 
przy ul. Widnej.  

 
 
Ad3. Termin kolejnego posiedzenia Komisji ustalono na dzień 7 lipca 2017r. 
godz. 8.15. 
 
Ad4. Podczas wyjazdowej części posiedzenia Komisja oceniała ogródek 
zgłoszony w konkursie na „Najładniejszy ogródek przydomowy”.  
 
 
Na tym protokół zakończono. 
                                                                            
                                                                                

Przewodniczący Komisji 
          
                                                                                     Tadeusz Groszek  
 
 
Dokument utworzyła :Aleksandra Borowa 
Dnia 3 lipca  2017 r.  
 

 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 


